
1 
 

 
                                                                  

ROMÂNIA 
JUDEŢUL MARAMUREŞ 

COMUNA CICÂRLĂU 
  CONSILIUL LOCAL CICÂRLĂU 

CIF 3627374 
Cicârlău, str. Unirii, nr. 1, CP437095, tel/fax 0040262481002 

e-mail primariacicarlau@yahoo.com; web www.primariacicarlau.ro 
 
 
 

PROCES  VERBAL 
 

Încheiat azi,   31 iulie    2023   în şedinţa  ordinară a Consiliului Local Cicârlău. 
 Sunt prezenti fizic si online  la  sedinta:  13  consilieri locali din cei  13  in functie . 
Participă domnul primar – Sorin Lupse,  d-nul viceprimar Dănuț Nicolae, Herta Marius Nicolae, 
consilier personal al primarului  si  secretarul   general al comunei Georgela Pop. Şedinţa este 
deschisă de primarul comunei care  dă citire ordinii de zi :  

1. Proiect de hotărâre  privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna iulie 2023 

2. Proiect de hotărâre  privind  modificarea Regulamentului  de organizare şi funcţionare 

a Poliţiei Locale Cicârlău 

3. Diverse 

 
Domnul primar – propun suplimentar pe ordinea de zi un proiect de hotarare privind 

aprobarea protocolului de colaborare incheiat intre comuna Cicarlau  si Administratia Bazinala  
de apa Somes Tisa în vederea executării lucrărilor de indiguire si consolidari de maluri  a 
cursursului de apă  Valea Mare  din localitatea Cicarlau, comuna Cicârlău, judetul Maramures si  
Valea Ilba din localitatea Ilba, comuna Cicârlău, judetul Maramures    Supune la vot ordinea de 
zi propusă  -  13 voturi pentru. 
Se trece la discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre  privind alegerea 

preşedintelui de şedinţă pentru luna iulie 2023. Este propus si ales  domnul  consilier local Jurje 

Andrei Razvan .  

Jurje Andrei Razvan, presedinte de sedinta intreaba  consilierii daca au obiectiuni  la 
procesul verbal anterior , care este aprobat  in forma prezentata. 

Se trece la discutarea punctului  2 de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind  

modificarea Regulamentului  de organizare şi funcţionare a Poliţiei Locale Cicârlău. 

 Domnul primar -  am avut un regulament  de organizare si functionare al politiei locale, undeva 

in anul 2011  , de atunci  au survenit modificari legislative  si trebuie actualizat. Avem in data de 3 

august concursul pentru  politist local si inspector  la contabilitate , avem cinci dosare pentru politist 

local, unul s-a retras si trei dosare pentru postul de la contabilitate.  Speram ca  de aceasta data 

vom avea politist  local.  

Este supus la vot proiectul de hotărâre – 13 voturi pentru  

 Se trece la discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi - proiect de hotarare privind aprobarea 

protocolului de colaborare incheiat intre comuna Cicarlau  si Administratia Bazinala  de apa 

Somes Tisa în vederea executării lucrărilor de indiguire si consolidari de maluri  a cursursului de 

apă  Valea Mare  din localitatea Cicarlau, comuna Cicârlău, judetul Maramures si  Valea Ilba din 

localitatea Ilba, comuna Cicârlău, judetul Maramures    Domnul primar  - asa cum stiti  avem  

finantare pentru valea Mare si pentru valea Handal , dar ele sunt ale Apelor Romane in 
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administrare , motiv pentru care am facut un protocol de colaborare  pentru a putea realiza 

investitia.  

 Bledea Ioan- locatiile sunt aceleasi? 

 Domnul primar – da 

Jurje Andrei si pe o parte si pe alta   se va face indigure/ domnul primar – cred ca da 

Este supus la vot proiectul de hotărâre – 13 voturi pentru  

 Diverse 

Avem o adresa  din partea firmei ROSU COMPANY SRL  care detine platforma betonata de la 

Ilba  si care a  solicitat  cumpararea terenului de sub platforma care se afla  in   proprietatea 

comunei . Oricum nu avem  ce să facem  cu terenul , nu-l putem folosi. Conform  evaluarii , 

valoarea terenului se ridica undeva la 43 mii euro. Daca sunteti deacord , vom demara in 

continuare procedura pentru  vanzarea terenului. 

 Varga Adela – ce fel de investitie va face? 

 Domnul primar -  in functie de ce  îi permite legea sa faca in zonă. 

 Am auzit din surse ca urmeaza se se deschida sursă de finantare   penttru  alimentare cu ap, 

canalizare si statii de epurare. Dacă o să fie finantare vom merge la Ilba  pe canalizare si statie de 

epurare. Putem cere de la Vital să ne dea partea de proiectare pe care o au ei s-o folosim. 

 Pe gradinita Cicarlau suntem la faza de licitatie , copii vor merge la Ilba.  

 La SPCLEP trebuie schimbată invelitoarea de la acoperis, plouă inăuntru. 

 La scoala 2 Ilba trebuie făcută igienizare , am fost la măsurători , avem undeva la 1300 mp 

pereti, trebuie , zugrăvit, făcute reparartii , linoleum nou, soclu. 

Până la 16 august trebuiesc depuse  ofertele pentru păsunea de la Handal. 

 Am avut discutii cu contructorul pe proiectul de apă  buget local, chiar daca ar termina 

lucrările, noi avem bugetat pentru anul acesta  si prin contract o anume sumă de bani  ,iar restul se 

va plătii anul viitor. 

 Balan Ovidiu- proiectele pentru  asfalatare pe  Anghel Saliny , ce se întâmplă cu ele. 

Domnul primar – până nu avem o receptie  partială  pe alimentare si canalizare  nu putem face 

nimic . Nu se mai aprobă asfaltare fără apă si canalizare . 

 Dorca Nicolae – având in vedere fenomenele meteorologice din ultima perioadă , oamenii 

doresc să-si toaleteze copacii , in special nucii, dar intampină greutăti  cu aprobarea tăterii lor. 

 Domnul primar – nucii au un regim special si trebuie să ai aprobarea  Directiei Agricole. 

 Herta Marius  Nicolae -  să vină să facă cereri , că reprezintă un pericol. 

 Viceprimar - verbal  toată lumea vorbește , să vină să  depună în scris.  Sunt locuri unde  chiar 

necesită taiere . 

 Bledea Ioan – pe Valea Mare , la pod era desprinsă balustrada , dacă s-au luat masuri. 

 Domnul primar- nu am stiut , o să  verificăm 

Roman Dorel -  ce se intâmplă cu proiectul cu apa? 

Domnul primar  -  nu tine de noi  , asa cum v-am zis si la sedinta trecută, din discutiile cu cei de 

la   ADI , s-au scos a licitatie 5 statii de epurare si nu s-a prezentat nimeni.  Pe plan local, lucrările 

sunt foarte  avansate, se lucrează, bazinul de apă este  gata montat. 
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Cel mai bine  uneori este să mergi  singur , nu in grup .Si proiectul cu  tabletele l-am castigat   

si l-am implementat mai repede  daca l-am depus singuri  si nu impreună cu CJ. 

 Pe apă mergem pe trei linii de finantare : POIM, buget local si  Anghel Saliny.   

 Liviu Pop – oamenii nu inteleg. 

 Adela Varga- sunt copii la scoala 2  , este necesara investitia? 

 Domnul primar – da, sunt trei clase.  

Liviu Pop- ce s-a intâmplat cu curentul? 

 Domnul primar – din cauza conditiilor meteo extreme  au fost probleme si accidente pe tot 

judetul , am intervenit cat am putut, dar din cauza volumului mare al interventiilor s-a  actionat mai 

greu. Au adus la un monent dat un generator , care s-a stricat , au intervenit din nou  si pană la 

urma s-a rezolvat. 

 Liviu Pop – ce se face la caminul din Bargau? 

Domnul primar -  aproape tot  , este pe eficientizare energetica , pe Fondul de mediu, structura, 

acoperis , plouă in el. 

 Viceprimar – tavanul este cazut în  camin. 

 Liviu Pop – situatia becurilor din Vii? 

 Domnul primar – am avut o modificare de solutie a proiectantului , care a trebuit aprobată  de 

AFM , acum avem aprobarea , trebuie sa finalizam proiectul, dar  executantul ne-a comunicat ca 

are foarte mulți oameni in concediu . După finalizarea proiectului , o să montam pe zona Vii. 

Liviu Pop – domeniul public cine îl curată? Pe strada Zorilor de exemplu nu  se poate urca . 

 Domnul primar – obligatia noastră si a   cetățenilor.  

Nemaifiind alte discutii pe ordinea de zi se declară închisă sedința  ordinara a consiliului local.  

 
 
 
       PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                                CONTRASEMNEAZĂ  
                                                                     SECRETARUL  GENERAL AL COMUNEI CICÂRLAU 
             Andrei Razvan JURJE                                                       Georgela POP      


